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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXXIV/2022 

LXXXIV Sesja w dniu 25 sierpnia 2022. 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 19:13 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

Radny Bogusław Noras dołączył do obrad Sesji o godz. 14:37. 

 

Radny Bogusław Noras zwolnił się z obrad Sesji o godz. 17:26. 

Radny Sebastian Zimnal zwolnił się z obrad Sesji o godz. 18:35. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559 z późn. zm.) oraz art. 15 zzx 



2 

 

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn.zm.) otworzyła LXXXIV Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta z 30.06.2022 r. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 04.07.2022 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Komisji Budżetu i Samorządności na temat przygotowania lędzińskich 

szkół do nowego roku szkolnego, zdefiniowanie potrzeb i zagrożeń, sformułowanie 

wniosków. 

7. Zajęcie stanowiska w sprawie możliwości wybudowania stacji bazowej telefonii 

komórkowej na terenie komunalnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z 

dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim 

Żłobku w Lędzinach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. 

Traugutta. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia na czas oznaczony dziesięciu lat umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, zlokalizowanych w rejonie ulic Żeromskiego i Gajowej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157  

o pow. 0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w 

Lędzinach. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 

ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Komunikaty i informacje. 

18. Zakończenie. 

 

Radny Paweł Wanot zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt Wysłuchanie 

mieszkańców. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Pawła Wanot. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanota, aby wprowadzić punkt 3. Wysłuchanie mieszkańców. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Wysocka 

NIEOBECNI (1) Bogusław Noras 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Wysłuchanie mieszkańców. 

4. Przyjęcie protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta z 30.06.2022 r. 

5. Przyjęcie protokołu z LXXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 04.07.2022 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja Komisji Budżetu i Samorządności na temat przygotowania lędzińskich 

szkół do nowego roku szkolnego, zdefiniowanie potrzeb i zagrożeń, sformułowanie 

wniosków. 

8. Zajęcie stanowiska w sprawie możliwości wybudowania stacji bazowej telefonii 

komórkowej na terenie komunalnym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z 

dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 

Miejskim Żłobku w Lędzinach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy 

ul. Traugutta. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia na czas oznaczony dziesięciu lat umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, zlokalizowanych w rejonie ulic Żeromskiego i Gajowej.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 

pow. 0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w 

Lędzinach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  
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14. z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 

0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Komunikaty i informacje. 

20. Zakończenie. 

 

3. Wysłuchanie mieszkańców. 

Mieszkaniec wypowiedział się w tematach otworzenia urzędu dla mieszkańców, obostrzeń 

związanych z Covid, naprawy nawierzchni na terenie gminy, zakupu śmieciarki przez spółkę 

Ekorec, przeprowadzenia referendum, zaopatrzenia w węgiel, zaopatrzenia w wodę. 

Radny Paweł Wanot, radny Tadeusz Ingram oraz Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz 

odnieśli się do wystąpienie mieszkańca. 

Rozpoczęcie wypowiedzi mieszkańca 5:48, zakończenie punktu 25:45. 

 

4. Przyjęcie protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta z 30.06.2022 r. 

Przewodnicząca zaznaczyła, że wpłynęło pismo Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej do 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Elżbieta Ostrowska poprosiła o odczytanie poprawek do 

protokołu. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel poprosiła o przeczytanie wniosków radnej Elżbiety 

Ostrowskiej. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk odczytała wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej z 

dnia 18.08.2022 r.  

Poprawki do protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.6.2022r. i z dnia 

04.07.2022 r. z dnia 18.08.2022 r. stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk odczytała wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej z 

dnia 19.08.2022 r. 

Poprawki do protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.6.2022r. i z dnia 

04.07.2022 r. z dnia 19.08.2022 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pomiędzy Burmistrzem Miasta Krystyną Wróbel, mecenasem Wojciechem Berendowiczem, 

Przewodniczącą Rady Miasta Marią Głos, Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Elżbieta 

Ostrowską, radnym Tadeuszem Ingram, radnym Bogusławem Dzierżakiem, 

Wiceprzewodniczącym Edwardem Urbańczykiem, Tomaszem Kostyra, 

Wiceprzewodniczącym Szymonem Simonicz w temacie wprowadzenia zgłoszonych 

poprawek do protokołu, przygotowania projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca odczytała swój email z dnia 24.08.2022 r. 

Email stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca odczytała również pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodnicząca odczytała odpowiedź do Regionalnej Izby Obrachunkowej podpisaną na 

podstawie upoważnienia przez Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka.  

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk i Burmistrz Miasta podjęli dyskusję odnośnie 

przygotowania projektu uchwały w sprawie nie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

 

Pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr przedstawił stanowisko pracowników obsługi 

Biura Rady w temacie wprowadzenia zaproponowanych zmian do protokołu. 

 

Radni wraz z Burmistrzem Miasta oraz Mecenasem Wojciechem Berendowiczem podjęli 

rozmowę o projekcie uchwały przedstawionym przez Burmistrza Miasta, nie przygotowaniu 

projektu uchwały przez Komisję Rewizyjną, uwagach do protokołu zgłaszanych do protokołu, 

podpisu mecenasa pod projektem uchwały, podstaw formalno-prawnych, wniosku Komisji 

Rewizyjnej, porządku obrad podczas LXXXI Sesji w dniu 30.06.2022 r. i 04.07.2022 r. 

Rozpoczęcie punktu 25:46, zakończenie punktu 1:30:54. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej z pisma z dnia 

18.08.2022 r. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o wprowadzenie poprawek do protokołu z LXXXI Sesji 

Rady Miasta Lędziny z pisma z dnia 18.08.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (8) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Radnej Elżbiety Ostrowskiej z pisma z dnia 

19.08.2022 r. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o wprowadzenie poprawek do protokołu z LXXXI Sesji 

Rady Miasta Lędziny z pisma z dnia 19.08.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (8) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu . 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXI Sesji Rady Miasta z 30.06.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł 

Wanot 
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PRZECIW (8) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Bogumiła Stolecka 

 

5. Przyjęcie protokołu z LXXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 04.07.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że do  protokołu nie wpłynęły uwagi więc poddała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z 04.07.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Bogusław Dzierżak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Hubert Handy, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odczytała sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Agnieszka 

Jałowiecka odpowiedziała na pytania rannego Pawła Wanot w temacie projektu poprawa 

efektywności energetycznej poprzez montaż ogniw fotowoltaicznych na budynkach 

jednorodzinnych oraz użyteczności publicznej w gminie Lędziny. 

Rozpoczęcie punktu 1:31:46, zakończenie punktu 1:54:00. 

 

7. Informacja Komisji Budżetu i Samorządności na temat przygotowania lędzińskich 

szkół do nowego roku szkolnego, zdefiniowanie potrzeb i zagrożeń, sformułowanie 

wniosków. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Samorządności Anna Wysocka odczytała sprawozdanie 

na temat przygotowania lędzińskich szkół do nowego roku szkolnego. 

Rozpoczęcie punktu 1:54:01, zakończenie punktu 1:57:41. 
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8. Zajęcie stanowiska w sprawie możliwości wybudowania stacji bazowej telefonii 

komórkowej na terenie komunalnym. 

Przedstawiciele firmy Emitel Pan Daniel Jerzak omówił temat wybudowania stacji bazowej 

telefonii komórkowej. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zajęcie stanowiska. 

Głosowano w sprawie: 

Zajęcie stanowiska w sprawie możliwości wybudowania stacji bazowej telefonii komórkowej 

na terenie komunalnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Maria Głos, Hubert Handy, Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zapytał o dalszą procedurę. 

Mecenas Wojciech Berendowicz odpowiedziała, że Rada Miasta zajęła stanowisko, a dalsze 

czynności będą procedowane z prezesem Ekorec. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z 

dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 

Miejskim Żłobku w Lędzinach. 

Przewodnicząca poinformowała, że obie komisji projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 

września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w 

Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 września 

2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Miejskim Żłobku w 

Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/412/22 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radna Anna Wysocka nie zgodziła się z wypowiedzią mecenasa oraz wyjaśniła swoje 

głosowanie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. 

Traugutta. 

Przewodnicząca poinformowała, że obie komisji projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. Traugutta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym jednorodzinnym, położonej w Lędzinach przy ul. Traugutta została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/413/22 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia na czas oznaczony dziesięciu lat umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowych, zlokalizowanych w rejonie ulic Żeromskiego i Gajowej. 
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Przewodnicząca poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk podkreślił, że można składać wnioski o okres 

dłuższy jak 3 lata, a każdy wniosek będzie rozpatrywany indywidualnie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 

Z powodów technicznych brak 7 minut nagrania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia na czas oznaczony dziesięciu lat umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowych, zlokalizowanych w rejonie ulic Żeromskiego i Gajowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Maria Głos 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia na czas oznaczony dziesięciu lat umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych, 

zlokalizowanych w rejonie ulic Żeromskiego i Gajowej została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/414/22 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 

0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w 

Lędzinach. 

Z powodów technicznych brak 7 minut nagrania. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska Agnieszka Jałowiecka 

wyjaśniła wątpliwości dotyczące procedury przetargowej. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 0,1100 ha, nr 

2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (6) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 0,1100 ha, nr 

2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/415/22 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z 

działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 

ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Przewodnicząca poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przedstawiciele Pan Adam Szeler oraz Pan Mecenas Bartłomiej Nowak omówili temat zbycia 

nieruchomości przy ul. Gwarków. 

Pan Mecenas omówił stan faktyczny i prawny nieruchomości, omówił plan inwestycyjny na 

tym terenie oraz przedstawił umiejscowienie nieruchomości i jego wpływ na prowadzenie 

działalności gospodarczej. 

Pan Adam Szeler omówił zakres działania spółki, przedstawił prezentację z parkami 

logistycznymi jakie posiada spółka. 

Przedstawiciele odpowiedzieli na pytania Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka, 

radnego Łukasza Kuczka, radnego Tomasza Kostyra, radnego Huberta Handy, radnego 

Karola Kolny, radnej Anny Wysockiej, radnego Tadeysza Ingram w temacie przeznaczenia 

terenu, rozbudowy infrastruktury, dojazdu do nieruchomości i hal, parametrów technicznych 
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dostosowanych do budynków, miejsc pracy, bezpieczeństwa mieszkańców, ekranów 

wygłuszających. 

Właściciel nieruchomości wyjaśnił zalety dla gminy ze sprzedaży tej nieruchomości oraz 

omówił środki pielęgnacyjne jakie podjął dbając o omawianą nieruchomość. 

Część 2 nagrania Rozpoczęcie punktu 03:00, zakończenie punktu 33:51. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 

0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 

0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (4) Hubert Handy, Karol Kolny, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska 

Radny Karol Kolny zgłosił, że był przeciw. 

Radny Hubert Handy zgłosił wstrzymanie się od głosu. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, 

nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, 

położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/416/22 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 
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Skarbnik Miasta Kinga Drabik poinformowała, że uchwała podlegała konsultacją. 

Konsultacje zostały przeprowadzone w dniach od 12 do 19 sierpnia, w wyznaczonym 

terminie nie wpłynęły uwagi. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Tadeusz Ingram, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (8) Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Noras, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z 

dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym nie została podjęta. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik zgłosiła autopoprawkę do projekt uchwały. 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił 2 wnioski do projektu uchwały. 

Pomiędzy Skarbnikiem Miasta Kingą Drabik, Burmistrzem Miasta Krystyną Wróbel a 

radnym Łukaszek Kuczkiem, radnym Tomaszem Kostyra, Wiceprzewodniczącym Edwardem 

Urbańczykiem, radnym Bogusławem Dzierżakiem wywiązała się dyskusja w temacie zużycia 

energii elektrycznej w budynku Urzędu Miasta, wykonania dokumentacji na remonty dróg, 
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specjalistycznej ekspertyzy przydomowej oczyszczalni, nieopłacenia faktur za prąd, 

dokumentacja na wykonanie ulicy Partyzantów. 

 

Część 2 nagrania Rozpoczęcie punktu 38:12, zakończenie punktu 1:44:35. 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Łukasza Kuczka o zakończenie dyskusji i przejście do 

głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (5) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) Bogusław Noras 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka, by głosować zmiany do budżetu omawiane na Komisji 

Budżetu bez autopoprawki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (4) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) Bogusław Noras 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka został przegłosowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Łukasza Kuczka. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka by ze zmian w budżecie wykreślić zmiany dotyczące 

zwiększenia środków na energie elektryczną w Urzędzie Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

PRZECIW (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maria Głos, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (1) Bogusław Noras 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwała bez autopoprawki Burmistrza 

Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok bez autopoprawki 

Burmistrza Miasta 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (3) Tomasz Kostyra, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (2) Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) Bogusław Noras 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXXIV/417/22 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

1. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 12 do 

protokołu. 

2. INTERPELACJA radnego Karola Kolnego, która stanowi załącznik numer 13 do 

protokołu. 
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3. ZAPYTANIE radnego Łukasza Kuczka, która stanowi załącznik numer 14 do 

protokołu. 

4. INTERPELACJA radnego Tadeusza Ingrama, która stanowi załącznik numer 15 do 

protokołu. 

5. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik numer 16 do 

protokołu. 

 

17. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych: 

1. Wniosek radnego Pawła Wanot o treści: "Wnoszę o utwardzenie nawierzchni  

i uzupełnienie ubytków w części drogi Małkowiec". 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

2. Wniosek radnego Karola Kolny o treści: " Wnioskuję o naprawę oświetlenia przy  

ul. Wandy (przy bramie kaplicy pogrzebowej) latarnia świeci się i po czasie gaśnie. 

Awaria nie usunięta od marca". 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

3. Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej: Ze względu na brak pomocy w obsłudze 

prawnej Rady Miasta ze strony kancelarii mecenasa Berendowicza wnioskuję  

o ograniczenie umowy z w/w kancelarią i zatrudnienia prawnika do obsługi prawnej 

tylko i wyłącznie Rady Miasta. Pan Mecenas nie potrafi zachować obiektywizmu, nie 

potrafi być niezależny, utrudnia pracę radnym Rady Miasta, nie wypełnia zadań 
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wynikających z wiążącej Go umowy, działa przeciwko interesowi Rady, a więc i 

mieszkańców. Ostatnio na sesji 30 czerwca 2022 r. przedstawiciel kancelarii podpisał 

"bubel" prawny tj. uchwałę dotyczącą absolutorium. Mecenas nie zareagował, że 

uchwała zawierała kłamstwo w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o absolutorium, a 

powinien, bo odpowiada za prawidłowy przebieg sesji i procedowanych uchwał. radni 

mają prawo do obsługi prawnej przez prawnika, który będzie dbał o interes rady i 

mieszkańców, a nie Burmistrza i jego prowadzonej polityki, która służy tylko 

Burmistrzowi. 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

4.Wniosek radnego Szymona Simonicza o umycie pojemników śmietnikowy na osiedlu 

Gwarków. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1) Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

5. Wniosek radnego Karola Kolny o treści: " Wnioskuję o wykoszenie terenów wzdłuż 

ulicy Różanej oraz Grunwaldzkiej, tereny te od 2 lat nie były koszone i są siedliskiem 

kleszczy". 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna 

Wysocka 

BRAK GŁOSU (2) Bogusław Dzierżak, Szymon Simonicz 
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NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

6. Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: " Składam wniosek o powiększenie 

środków na budowę nakładki ul. Spacerowej. Środki, które trzeba zabezpieczyć 

proponuję przesunąć z planu wydatków budowy ul. Czapli w wysokości 170 tys. zł”. 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (9) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) 

Maria Głos  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Edward Urbańczyk 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

7. Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: " Proszę o oddelegowanie Naczelnika 

Wydziału Gospodarki na ul. boczna Hołdunowska 79 celem wyjaśnienia sytuacji  

z mieszkanką na naprawionej drodze (obawa zalania)". 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) 

Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

8.Wniosek radnego Pawła Wanot o treści: "Wnoszę o przygotowanie zmian w budżecie 

miasta poprzez przesuniecie środków z inwestycji renowacji pomnika - 10 tys. zł oraz 

przebudowy ul. Czapli - 50 tys. zł na zadanie montażu oświetlenia drogowego na  

ul. Panoramy". 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka 
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PRZECIW (5) Maria Głos, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hubert Handy 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

9. Wniosek radnego Tadeusza Ingram, aby zrezygnować ze zdalnie prowadzonej Sesji  

i Komisji i udział w posiedzeniach stacjonarnie. 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

ZA (9) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

10.Wniosek radnego Edwarda Urbańczyka o wskazanie kosztów przed montażem pomp 

ciepła i fotowoltaiki oraz przygotowanie informacji w temacie zużytych kilowatów 

energii elektrycznej wykorzystanych przez Urząd Miasta w okresie przed 

zabudowaniem pomp i instalacji fotowoltaiki i po zabudowaniu. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kuczek 

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 

 

11. Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o utrzymanie/uporządkowanie skwerku przy 

ul. Ochoczej. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (2) Bogusław Noras, Sebastian Zimnal 
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18. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca odczytała zaproszenie na uroczyste otworzenie oddziałów przedszkolnych w 

dniu 1 września 2022 r. 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zwołanie 

komisji najpóźniej do środy i rozpatrzenie wniosku. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny podkreśliła, że na posiedzeniu komisji jest 

podejmowana decyzja czy rada jest kompetentna w przypadku rozpatrywania wniosku i 

ewentualnie przekazać do organu kompetentnego. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny zaprosiła również na piknik rodzinny wnajbliższą 

niedziele na godzinę 16:00 oraz na Dożynki w dniu 4 września i na uroczystą Mszę Świętą, 

Zastępca Burmistrza poinformowała również, że wnioski na dodatek węglowy należy składać 

w MOPSie. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik poprosiła mieszkańców o zgłaszanie się do Urzędu w celu 

wypełnienia deklaracji podatkowych. 

 

19. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 18:08 obrady 

LXXIX Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady LXXIX Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 

Część 1: 

https://www.youtube.com/watch?v=Lgge8-AVWTI&t=5771s 

Część 2: 

https://www.youtube.com/watch?v=L6T2OVZV__I&t=7s 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny  

Maria Głos 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=Lgge8-AVWTI&t=5771s
https://www.youtube.com/watch?v=L6T2OVZV__I&t=7s

